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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

23. september 2019 - Kl. 18:30 til 21:00– Heldagsskolen  

 

 
Fraværende: Peter, Lasse, Carsten V, Karina, Lars Christian, Henriette, elevrådsrep. fra Bangsbostrand 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

Dagsordenen godkendt. 

2. Budgetopfølgning Budgettet blev gennemgået. 
 

Almenområdet: 
Der er tilført 100.000 kr. til vikarbudgettet. En elevtilgang 

henover sommerferien gør, at elevtildelingsposten 
balancerer igen. 

Der ventes en mindre udgift end budgetteret til 

segregering. De midler, der herved tilvejebringes, 
anvendes til diverse inkluderende tiltag. 

Der hensættes ca. 500.000 kr. af projektmidlerne til 
aflønning af personale i ”Projekt Anerkendt” 1. halvår 

2020. 

Budgettet ventes alt i alt at balancere. 
 

Heldagsskolen: 
Der forventes en ekstraudgift til vedligeholdelse af 

legepladsen jf. anmærkninger i den nye 

legepladsrapport. Der blev udtrykt utilfredshed med, at 
en legeplads, der blev overdraget og godkendt for et år 

siden, et år senere får så store anmærkninger. 
Det forventes, at budgettet balancerer, men 

legepladsudgifterne kan det blive nødvendigt at få 
dækket ind på anden vis. 

 

Modtagecentret: 
Der er et overskud på knap 50.000 kr. på lønposten. 

Desuden forventes, at vikarudgifterne ikke bliver så store 
som budgetteret. 

 

SFO: 
Økonomien i SFO’en balancerer. 

3. Høring vedr kollektiv trafik Der er et ønske om, at der oprettes en rute mellem 
Gærum og Ravnshøj. 

Serviceniveauet mht. ventetid bør fastholdes. 
Maria udarbejder endeligt høringssvar.  

4. Nyt fra elevrådet RA: 

 Situationen i boden er blevet drøftet herunder 
evt. tiltag med indsamling af returflasker. 

 Man arbejder desuden med planer om en 

affaldsindsamling og en skolefest. 

5. Nyt fra Heldagsskolen v. Dorthe  Dorthe orienterede om situationen på Heldagsskolen.  

 Elevtallet er nu på ca. 35, hvilket er passende. 

 Der eksperimenteres med udeskole. Der er 
indgået et samarbejde med en landmand i 

Gærum omkring lån af skurvognen ”Wilfred”, så 
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udvalgte elever med denne som base kan gå i 
udeskole i egnede omgivelser. 

 Der arbejdes med kompetenceudvikling i 

medarbejdergruppen. 

6. Jette/Maria orienterer Maria: 

 Der indkaldes til dialogmøde 22. oktober for den 

samlede bestyrelse kl. 19-21 på Sæby 

Skoleafdeling. 
 November-og januarmødet er flyttet. 

Jette: 

 Indskolings- og SFO personale deltager i en 

temaeftermiddag med Inge Schoug 1. oktober i 
Sæby. 

 Der har været afholdt møde i arbejdsgruppen 

omkring ”Den gode historie”. Der vil blive 
arbejdet videre lokalt i henholdsvis oplands- og 

bygruppen. I løbet af foråret samles den store 

gruppe igen. 

 Man har på Bangsbostrand kigget på situationen i 
indskolingen, hvor elever på de forkortede 

skoledage afslutter skoledagen med en pause. 
Det er bl.a. mundet ud i, at ringetiderne på hele 

skolen nu ændres, så skoledagene fremover 

afsluttes med en time. Ændringerne starter efter 
efterårsferien. Forældrene informeres om 

ændringerne. 

7. Eventuelt 

  

 Byggeplanerne på Bangsbostrand går efter 
planen. 

 AULA starter i uge 43. 

 
 


